

Uideal[™] BizzCore Smart Watch Manual Instruction

Please read the instruction manual carefully before using the product and keep it with proper care.

PRECAUTIONS REFORE LISE

1. The company reserves the rights to amend the contents of this manual without prior notice. It is normal for some functions to be different in specific versions

2. Please charge the product more than 2 hours before use-

Please download the connection App on the mobile phone before using the product. The connection App can synchronize the time of the watch and set personal information.

4. This product supports waterproof level, but is not suitable for soaking water, seawater and other corrosive liquids and diving. The above behavior may lead to water inflow, which is destructive use and does not enjoy product quality. auarantee and free maintenance service

1. Product overview

Recommended to use mobile phone models (too low version may have connection problems) Android phones: support operating system 5.0 or above: Apple mobile phone: support operating system 10.0 and above version!

2. Product basic parameter

Name: Uideal™ BizzCore Smart Watch BC-SC01 Wireless version: BT5.2 Battery capacity: 3.7V/420mAh Charaina time: 2 hours Waterproof level: IP67 Charaing method: wireless charging Pair name: BSC01

Chip: Realtek Screen size: 1.65inch Flash memory: 256M Battery life: 7 to 10 days Compatible system: Android5.0 above. JOS9.0 above Watch case material: zinc ally Pair name for call&audio: BSC01 call

3. Packina list



*1pcs



*2005

siliconestrap



wireless charger *1pcs

	\sim
Ξ	\equiv

manual instruction *Ince

۲=	

Warranty card *1ncs

4. App download and App connection watch

(1) App download

Use browser to can the OR code below or the OR code on the watch to download the application connected to your mobile phone. During the download and installation process, argnt the corresponding permission to this software to ensure normal Wireless connection. The name of the App is HD Fit Pro-



HD Fit Pro Download OR code



HD Fit Pro application

Special attention:

 iPhones: If an iPhone stays in standby or sleep mode(black screen) for a long time(2 hours or more), the App will be cleared by the IOS system of the iPhone itself. In this case, the App is disconenced to the watch, and App functions will be unavailable. When you open the App again, the watch will automatically reconnected.

 Android phones: Need to open the background application startup management permissions in settings which varies with different phone models. Huawei mobile phones are used as an example: Settings -- Application - Application Startup Management -- HD Fit Pro, find the App, change the automatic management to manual management, open all the permissions.

Note: This operation is to ensure that the App can keep connected with the watch when the phone is in standby state (the phone does not light up), and not be cleared by the Android system. It will not use data in the background and will not affect the battery use of the phone.

(2)Connection method between App and watch

Method 1:

Open App -- Device and click "Add Device". Enter the page of "Add Device" and click to select the device you have purchased.

Method 2:

Open the QR code of the watch, open App --Device, click "Add Device", click the scan icon in the upper right correctors shown in figure 1), and scan the QR on the watch to pair. Aftert logging in to the iPhone successfull, the connection procedure is the same as above, except that. After binding is successful, the wireless pairing request between the watch and the phone will be promted. Please allow wireless pairing. Then complete the pairing connection between the mable App and watch.

(3)App main function (can only be used after successful connection)

Dial push

Click to enter the watch dial can be downloaded and pushed to the watch, do not operate the App during the synchronization process, and keep the watch close to the phone.

Remote control photography

Click the remote control to take photos, and start the camera of the phone. (Some phones require the camera function to be turned on first.)

Finding a device

Click the search device function, the watch will pop up the search interface and vibration reminder.

Reminder function

Click to open the notification and the reminder menu to enter the nitification switch setting page. You can open the message reminder of the incoming calls, SMS, health, application, alarm and other programs respectively.

Copy the access card and synchronize the bracelet. For details, see the instructions in the NFC.

• The purse

Can bind wechat, Alipay, Paypal money receiving QR code to the watch.(Note: for IOS, you need to enter: Settings --Wireless pairing to fully unbind.)

Firmware Upgrade

Watch firmware can be upgraded, when the new firmware will be promted. Note: Before upgrading, please ensure that thebpower of the watch is above 30%, and keep the watch close to the mobile phone during the upgrade.

5. Smart watch basic operation and function

(1) Basic operation

Power on: When the watch is off, hold down the button on the right side of the watch for 3 seconds to start the watch.
 In the standby state, press the button on the side to wake up the watch.

· Shutdown: When the watch screen is on, press the right side button for 3 seconds to shutdown.

(2) Basic function

Exercise

Exercise modes including: walking, running, hiking, mountaineering, volleyball, football, basketball, badminton, dancing, yoya, etc. Only when exercise time over 5 minutes can upload data to the App.

Step

Step counting is enabled by default, and the real-time step counting data of the current day is displayed. When the watch is paired with the App successfully, the data of the watch will be automatically synchronized in real time(or manually refreshed) and uploaded to the App, including the parameters of steps, distance, calories and so on.

Sleep monitoring

The watch's default sleep monitoring time is from 21:00 PM to 9:00 am. You need to wear a watch to sleep, you can check the sleep time of last night on the watch sleep interface after getting up at 9:00 in the next morning;

When the watch is paired with the APP, the sleep data will be automatically synchronized to the APP in real time (or manually). Note: due to different sleep states, there may be errors with the actual sleep data.

Phone

Enable wireless for phone calls, search device pairing in wireless, and naswer, make calls and view call records. (During a call, you can change the answering mode on the watch or mobile phone. Only six call records can be saved, and more than six records automatically overwrite the earliest message.)

Music

After pairing the watch with the mobile phone through Wireless, you can enter the music playing page to control the mobile phone play music. Because different player software may have compatibility problems, some music player software can be controlled only after being enabled.

Voice assistant

After audio wireless connection with the mobile phone, the mobile phone voice assistant can be activated by the watch for operation. (Please make sure that the phone has enabled voice assistant before using this function.)

· Remote control photography

After pairing with the App successfully, click the remote control to take photos and start the camera of the phone. (Some phones require the camera function to be turned on first.)

Searching for a mobile phone

After pairing with the App, click to find the phone on the watch end, and the page for finding the phone will pop up. The phone will vibrate and ring.

6. Precautions for use

 It is recommended to install only one connection APP on the mobile terminal to ensure normal wireless connection and use. There are multiple such connection apps on the mobile terminal at the same time, which may affect each other and thus interfere with the normal connection between the watch and the mobile phone. Note: Some Android phones will tell you that it cannot be installed. Please turn on "Location Sources" in our phone's security settings so that it can be installed normally.

When the mobile phone prompts you to apply for permission, please click "Allow" to prevent you from not receiving
notification, scanning QR code, remote camera and other functions because the mobile phone permission application of
the APP is not opened. This permission is only used for the Wireless connection between the APP and the watch, and will
not affect the traffic of the phone or other information of the phone.

Some models of Android smart phones will mistakenly close the mobile APP when cleaning the APP. At this time, keep
the mobile App running in the background. Android phone Settings background operation method: Open mobile phone
Settings -- Application management -- HD Fit Por -- Permission management -- background management -- select Run
background operation. (Different phones may have different setting methods due to different versions and models.)

 The heart rate test requires the watch to be worn with moderate tightness. Too tight or too loose may be inaccurate in the test. (Too tight can interfere with blood flow, too loose can interfere with heart rate sensors).

· Do not collision the product with hard objects to avoid breaking the screen glass.

• Please use the charger with specifications of 5V and 1A. This product does not support the use of fast charge. It is forbidden to charge in the condition of water (sweat) to prevent short circuit and damage to the product.

This product is an electronic monitoring product and is not used as a medical device for monitoring. The data is for daily reference only.

7.Common faults and troubleshooting methods

The Watch cannot be started

(1) Press the Power button for a short time. Please hold down the power button for more than 3 seconds.

(2) The battery may be low. Please charge it in time.

(3) The battery may enter the low power protection and the ordinary charger does not respond to charging. Please try to use the charger with the output power of 5V/IV to charge and activate.

· The watch will shut down by itself.

The battery may be too low. Please charge it.

· The watch is used for a short time.

(1) The battery may not be fully charged, please keep sufficient charging time (full charge requires at least two hours

(2) If the charger or data cable works properly, you can try to replace the charger and data cable.

(3) Check whether the charging cable port is properly connected. You can try again.

· Wireless is not Connected or cannot be connected.

(1) Please restart the watch once;

(2) Please turn off the Wireless of the mobile phone, turn it on again, and connect it again;

Inaccurate sleep data

Sleep monitoring simulates people's natural falling asleep and getting up time, which should be worn normally; if you go to sleep too late or wear it when you go to sleep, there may be errors. There is no sleep data for daytime sleep, and the default sleep monitor is 9pm to 9pm.

Contact Us:

service@hkuideal.com

😵 bussiness@hkuideal.com

uidealaffiliate@hkuideal.com
https://www.hkuideal.com

Authorizer : Guangzhou Sesame Blossom Intelligent Technology Co., Ltd Add : Dongpeng Debao Business Center, 109 Huanhua Road, Fangcun, Liwan District, Guangzhou Manufacturer : Huizhou Kasimo Electronics Co., Ltd Add : 1-5th Floor, Xinyl Garden, Shiwan Town, Boluo County, Huizhou City, Guangdong Provice, China

Made in China Designed by Uideal™





Youth is Wireless



Uideal智能手表 使用说明书

使用产品前请仔细阅读本使用说明,并请妥善保管

使用前注意事项:

 本公司保留不作任何通知的情况下,对本说明书做内容修改的权利,恕不另行通知。部分功能在特定的软件版本中有不同,为正常 情况。

2. 产品在使用前请先充电至少2小时。

5. 产品在使用之前请在手机端下载连接App, 连接App可以同步手表时间,设置个人信息,详细参见后续同步软件的使用说明, 4. 本产品及转防头,但不适用于泡水、海水等腐蚀性液体和潜水,以上行为可能导致产品进水,属于破坏性使用,不享受产品质保和 免费维修服务。

一、产品概述

推荐使用手机机型(版本过低可能会有连接问题): 安卓手机: 支持操作系统5.0以上版本; 苹果手机: 支持操作系统10.0及以上版本;

二、产品基本参数信息

名称: Uideal智能手表BC-SC01 蓝牙: BT3.0/5.2 电池容量: 3.7V/420mAh 充电时间: 2小时 防水等级: IP67 充电方式: 无线快充 手表蓝牙名称: BSC01 芯片: 瑞昱芯片 屏幕尺寸: 1.65英寸 Flosh内存: 256M 续航时间: 7-10天 兼容系统: Android5.0以上, IOS9.0以上 外或材质: 幹合金 考表音頻道近牙名称: BSC01 coll

三、包装清单



	D
000000000000000000000000000000000000000	

智能手表*1pcs

硅胶表带*2pcs







无线充电器*1pcs

说明书*1pcs

保修卡*1pcs

四、App下载和App连接手表

1. App下载

使用浏览器扫描下方二维码或手表端相对应的下载二维码进行下载App。下载及安装的过程中,请给予此软件相应的权限,以保证蓝 牙连接正常。App软件名称为:HD Fit Pro



HD Fit Pro Download QR code



HD Fit Pro application

特别注意:

 苹果手机,若长时间(2个小时或者以上)处于待机或者休眠(黑屏状态),HD Fit Pro会被手机本身IOS系统清理掉,此时APP应用与 手表处于断开状态,APP应用功能将不能使用。再次打开APP应用,会自动重新连接上手表。

2.安卓丰机安装好APP软件之后,需要在手机的设置里打开后左应用启动权限,不同型号手机会有差异。以华为手机为例,步骤如下 :设置一应用一应用自动管理-HD FitPro,找到APP应用,将自动管理更改为手动管理,打开所有权限(允许自启动、允许关联后动、 允许后后活动)。

备注:此项操作作用是保证APP应用能够在手机待机(手机没有亮屏)状态下保持和手表的蓝牙连接,而不被安卓系统清理掉。且不会在 后台使用流量,也不影响到手机的电量使用。

2. App连接手表方法

方法一:打开App一设备,点击"添加设备"(如图一),进入"添加设备"页面,点击选择你所购买的设备产品(如图二)。 方法二:打开手表的配对二维码,打开App一设备,点击右上角扫描图标(如图一),扫描手表上的二维码即可配对。





3. App应用主要功能(连接成功才可以使用)

·表盘推送:点击进入可以下载并推送表盘到手表端,同步过程中不要操作App,并将手表贴近手机。

- 遥控拍照:点击遥控拍照,启动手机摄像头,可以遥控手机拍照。(部分手机需要先打开手机的摄像头功能)
- ·查找设备:点击查找设备,手表端会弹出查找页面和震动提醒。
- 提醒功能:点击打开通知提醒菜单,进入通知开关设置页面,可以分别打开来电、短信、健康、应用等程序的消息提醒。
- ·NFC:复制门禁卡同步到手表上,具体操作请查看NFC里面的操作说明。
- 钱包:可绑定微信、支付宝、Paypal的收款码到手表。(注意: IOS系统需要进入:设置一蓝牙,忽略蓝牙配对才能完全解除绑定)
- 固件升级:当有新固件可升级时会有提示。(注意:升级前请确保手表电量在30%以上,升级过程中将手表贴近手机)

五、智能手表基本操作与功能

1. 基本操作:

开机:长按手表右侧按键至少3秒

关机:当手表在亮屏状态,长按手表右侧按键至少3秒

2. 基本功能

运动模式

点击对应的运动图标,可以进入对应的运动模式。注意:运动时间大于5分钟才可以保存数据上传到App.

・步数

设备默认开启计步功能,实时显示当天计步功能。当手表与App配对成功后,运动数据自动同步到App端。

睡眠监测

手表默认的睡眠监测时间是从晚上21:00至次日早上9:00, 需佩戴手表睡觉,则次日早上9:00后可在手表睡眠界面查看昨晚的睡 眠时间:当手表与App配对成功后,睡眠数据会自动实时同步(或手动同步)至App闭。(注意:手表离会自动识别和判断睡眠的状态,若刚别起床时,因手表还在检测睡眠状态,手表端显示的睡眠也有实际值可能有差异;手表完成检测后会显示出整晚的睡眠结果,与实际睡眠数者有误差。)

电话

手机连接手表的通话蓝牙后,可在手表进行接听、拨打电话及查看通话记录等,通话中可在手表或手机上切换接听方式。

音乐

手机连接手表的通话蓝牙后,可进入音乐播放界面控制手机播放音乐,因不同播放软件可能存在兼容性问题,部分音乐软件需要先打 开才可以控制。

语音助手

手表与手机连接通话蓝牙后,可用手表启动语音助手进行操作。(使用此功能前请确认手机已开启语音助手)

遥控拍照

与App配对成功后,点击遥控拍照,启动手机摄像头,可以遥控手机拍照。(部分手机需要先打开手机的摄像头功能)

・查找手机

与App配对成功后,在手表端点击查找手机,手表弹出查找手机页面,手机震动加铃声提示。

六、使用注意事项

1. 建议手机端只安装一个连接APP应用,确保连接与使用正常。手机端同时有多个此类连接APP应用,可能会相互影响,从而干扰手表 与手机的正常连接。注意:有些安卓手机会提示无法安装,请在手机设置安全中将"位置来源"打开,这样就可以正常安装了。

2. 当手机提示有权限申请时,请点击"允许",避免因APP应用申请手机权限未开放,而导致您收不到通知、扫描二维码、远程相机等功能。此申请权限仅仅用于APP应用与手表的蓝牙连接,不会影响到手机的流量或者手机的其它信息。

3. 部分型号安卓智能手机在清理应用程序时会误将手机APP关闭,此时需保持手机APP在后台运行。安卓手机设置后台运行方法:打 开手机设置。应用管理-HD Fit Por一级展管理一后台管理一选择运行后台运行。(不同手机因版本、型号不同,设置方法可能会存在差 异)

4. 心率測试需要手表佩戴松紧适中,过紧或者过松都可能测试不准确。(过紧会影响血液的流动,过松会影响到心率传感器监测。)
5. 禁止产品与硬物碰撞,避免撞碎屏幕玻璃。

6. 请使用规格为5V, 1A的充电器, 本产品不支持使用快充。禁止有水(汗水) 的情况下充电, 防止短路, 造成产品损伤。

7. 本产品为电子监测产品,不作为医疗设备监测,数据仅供日常参考。

七、常见故障及排除方法

在使用手机过程中若出现以下问题,请参照以下解决方法。如仍有问题,请联系经销商或指定维修人员。

• 手表无法开机:

1) 可能按开机键时问过短,请按住开机键时间超过3秒;

2) 可能电池电量过低, 请及时充电;

3) 可能电池进入低电量保护, 普通充电器充电没反应, 请尝试使用输出功率为5V/1V的充电器充电激活;

・手表会自行关机

1) 可能电池电量过低, 请充电

手表使用的时间很短;

1) 可能电池电量未充满,请保持充足的充电时问(充满需至少两小时);

2) 充电器或数据线是否工作正常,可尝试更换充电器和数据线;

3) 充电线接口是否连接好, 可以再尝试一次;

・ 蓝牙未连接或者不能连接;

1) 请将手表重新启动一次;

2) 请将手机的蓝牙关闭,再重新打开,重新连接一次;

・睡眠数据不够准确睡眠监测是模拟人的自然入睡及起床时间状态,需要正常保带;若入睡太晚或入睡时才保带,可能出现误差。白天睡眠没有睡眠数据,默认睡眠监测为晚上9点。



Uideal畅享无线

品牌商:广州艺麻开花智能科技有限公司 地址:广州荔湾区浣花路109号东鹏德宝商务中心15楼8152室 制造商:惠州卡斯摩电子有限公司 地址:广东省惠州市博罗县石湾镇新怡花圆1-5楼

中国制造 优艾迪设计





Youth is Wireless

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning for Portable device: The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.